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Hej! 
Önskar ställa följande två frågor till ansvarigt kommunalråd den 27 maj 2024

Tycker Gävle kommun att det är rättvist och står ni bakom att inte ge Gävle kommuns
trygghetsanställda,
retroaktiv lön från den 1 januari 2024 som alla andra kollektivanställda får och har rätt till? 

Är ni beredda att, till 2025, låta samtliga trygghetsanställda som jobbat över ett år övergå
till rätt kollektivavtal,
till en tillsvidareanställning?

Vänliga hälsningar
Mari Norén Hedberg
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